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Sekreterare: 

 

 ___________________________ 

Johanna Granevik 

 

 

Justerare: 

 

 

_________________________  ___________________________   

Donald Monvall                            Gun Marie Gunnars 
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§ 1  Mötet öppnas  

Donald Monvall hälsar välkommen och förklarar mötet 

öppnat.  

 

§ 2  Val av vice ordförande 

Rådet väntar med att utse vice ordförande till efter det 

fyllnadsval som kommer att hållas i mars eftersom två nya 

rådsmedlemmar tillkommit. 

 

§ 3   Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 

 

§ 4  Val av justerare av dagens protokoll  

Donald Monvall och Gun Marie Gunnars justerar dagens 

protokoll tisdagen den 10 februari klockan 16.00. 

 

§ 5  Protokoll från föregående möte 

Protokollet läggs till handlingarna. Flera medlemmar saknar 

dock det justerade protokollet från föregående möte.  

 

§ 6  Inför stadsdelsnämndens sammanträde  

den 19 februari 2015 

 

 Ärende 3. Medborgarförslag om att göra om 

Solursparken till en astronomipark.    

Rådet ställer sig bakom medborgarförslaget, och undrar 

om det finns några planer för utveckling av Engelska 

parken. 

 

 Ärende 4. Verksamhetsberättelse 2014 för Hässelby-

Vällingby stadsdelsnämnd. 

Rådet framför följanden uttalande i ärendet:  

”Vi vill uppmärksamma nämnden på att inte använda 

brukarundersökningen som underlag för planering av 

utbyggnaden och bedömning av kvalité av omsorg och 

service”. 

 

Rådet vill veta hur länge en brukare i genomsnitt bor på 

exempelvis Koppargårdens- eller Skolörtens vård- och 

omsorgsboende. Ingrid Friberg svarar att förvaltningen 

kan titta på boendetid under året och återkommer i 

frågan. Diskussion följer även kring Skolörtens 
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servicehus och kring Swecos prognoser som nämns i 

verksamhetsberättelsen.       

 

 Ärende 6 och 7. Uppföljning av hemtjänst som drivs i 

egen regi - Hässelby hemtjänst och Vällingby 

hemtjänst. 

Rådet har tagit del av ärendena och frågar bland annat i 

vilken utsträckning språkutbildning ges till de 

medarbetare som är i behov av det. Ingrid Friberg 

svarar att förvaltningen kommer att göra en speciell 

språksatsning under året. 

 

 Ärende 8. Uppföljning av dagverksamhet som drivs på 

entreprenad - Starbogården. 

Ärendet läggs till handlingarna.       

 

 Ärende 9. Redovisning av verksamhet med personligt 

ombud 2014 samt ansökan om statsbidrag för 2015.   

Ärendet läggs till handlingarna. 

 

 Ärende 10. Systematiskt miljöarbete – Miljöeffektiva 

transporter.  

Rådet har tagit del av ärendet men noterar att viktig 

halkbekämpning inte har berörts i miljöarbetet.  

 

 Ärende 11. Gångplan för Stockholm 2015-2020. 

Rådet saknar beskrivning för hur plogning och 

halkbekämpning ska ske av trottoarer och cykelbanor.  

Rådet vill även framföra att det bildas is vid de 

fastigheter som har värmeslingor i stuprören. Detta gör 

att vattnet rinner ut på gatan och där bildas is, vattnet 

borde i stället ledas ner i avloppsbrunnar.  

 

Rådet framför att snöröjningen i stadsdelen fungerar 

bra, men poängterar att det är viktigt med noggrann 

snöröjning vid busshållplatserna.  

 

 Ärende 12. Skrivelse om personalsituationen vid 

Koppargårdens vård- och omsorgsboende.  

Rådet anser det är anmärkningsvärt att så få har svarat 

på medarbetarenkäten. Ingrid Friberg förklarar att 

förvaltningen arbetar för att få fler medarbetare att svara 

på enkäten.   
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 Ärende 13. Slutrapport – projekt Lärandecenter och 

mötesplats i nytt bibliotek i Hässelby gård, Bibblerian.  

Rådet har tagit del av ärendet men saknar redovisning 

avseende unga vuxna. 

 

 Ärende 14. Redovisning av enkätundersökning 

ekonomiskt bistånd.  

Rådet har tagit del av ärendet och noterar att punkterna 

på sidan 4 i tjänsteutlåtanden även bör gälla för 

biståndshandläggare. 

 

Ärende 15. Anmälan av rapportering till Inspektionen för 

vård och omsorg av ej verkställda beslut enligt SoL och 

LSS, kvartal 4:2014. 

Ärendet läggs till handlingarna. 

 

§ 7  Inkomna handlingar 

Rådet har tagit del av protokoll nr 1 från Kommunstyrelsens 

pensionärsråd och ställer sig frågande till varför en 

uppräkning av bidrag till pensionärsföreningarna dröjer. 

 

§ 8 Kvarvarande fråga från föregående möte 

Vid förra pensionärsrådssammanträdet undrade rådet om 

remiss krävs för den som vill träna i Växthusets 

träningslokal. Ingrid Friberg svarar att det inte finns något 

remisstvång. Men då gymmet är väldigt populärt får den 

som vill träna där ställa sig i kö och sedan träffa Växthusets 

sjukgymnast. 

 

§ 9  Information från stadsdelsförvaltningen 

Ingrid Friberg informerar om att äldreborgarrådet kommer 

på besök till stadsdelen under våren och att hon önskar att 

pensionärsrådets ordförande deltar vid mötet.  

Förvaltningen kommer att redovisa nämndens 

verksamhetsplan vid nästa pensionärsråd.   

 

§ 10 Rapport från förtroenderåd 

Inget att rapportera från förtroenderåden.  

 

§ 11 Övriga frågor 

 Önskemål framförs om att nämndens ordförande och vice 

ordförande besöker rådet. 
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§ 12 Nästa möte 

Nästa sammanträde äger rum den 9 mars 2015. 

 

§ 13  Mötet avslutas 

Ordförande avslutar mötet. 


